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Z Á P I S N I C A 

 

zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Jakubanoch,  

konaného dňa 27.  04.  2023 o 17:00 hod. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Prítomní:             JUDr. Jozef Mačuga, starosta obce 

Ján Compeľ 

RNDr. Ján Kundľa 

Radoslav Mačuga 

Michal Orechovský 

Ing. Štefan Vasiľ 

             

Ostatní prítomní:  Ing. Simona Kolčáková – zapisovateľka 

      

Neprítomní:    Peter Firča 

    Mgr. Ján Jakubianský 

    Ing. Ján Mačuga 

    Mgr. Jozef Michňa 

JUDr. Katarína Železníková – hlavný kontrolór obce 

  

Občania obce v počte:  2 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Správa hlavného kontrolóra o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

5. Kontrola plnenia interpelácií poslancov 

6. Správa predsedov komisií o činnosti 

7. Rozpočtové opatrenie č. 3 

8. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 

9. Humanitarian n. o. – prejednanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na 

sociálnu službu 

10. VSD a. s. – Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – elektrina Carinka 

11. Prejednanie žiadostí o odpredaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce 

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

14. Záver  

 

Bod 1.   

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga otvoril a viedol šieste zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

V úvode privítal prítomných poslancov. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je päť a 

obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné v niektorých bodoch.  

 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 

pozvánkou.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga nechal hlasovať o návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol doručený poslancom.  
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Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ)  

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne návrh programu šiesteho zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Správa hlavného kontrolóra o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

5. Kontrola plnenia interpelácií poslancov 

6. Správa predsedov komisií o činnosti 

7. Rozpočtové opatrenie č. 3 

8. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 

9. Humanitarian n. o. – prejednanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na sociálnu 

službu 

10. VSD a. s. – Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – elektrina Carinka 

11. Prejednanie žiadostí o odpredaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce 

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

14. Záver  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga vyzval poslancov na doplnenie programu rokovania.  

 

Nikto z prítomných poslancov nemal žiadny návrh na doplnenie programu. Preto starosta 

obce JUDr. Jozef Mačuga musel vynechať bod č. 4 a č. 7 z rokovania obecného zastupiteľstva 

kvôli nedostatočnému počtu poslancov.  

 

Následne nechal starosta obce JUDr. Jozef Mačuga o pozmenenom programe zasadnutia 

obecného zastupiteľstva hlasovať. 

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne program šiesteho zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Kontrola plnenia interpelácií poslancov 

5. Správa predsedov komisií o činnosti 

6. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 

7. Humanitarian n. o. – prejednanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na sociálnu 

službu 

8. VSD a. s. – Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – elektrina Carinka 

9. Prejednanie žiadostí o odpredaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce 

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

12. Záver  
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Bod 2. 
Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga určil za zapisovateľku zápisnice Ing. Simonu Kolčákovú.  

Za overovateľov zápisnice navrhuje poslancov Radoslava Mačugu a Michala Orechovského   

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga nechal o tomto bode hlasovať. 

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne za overovateľov zápisnice zo zasadnutia 

poslancov Radoslava Mačugu a Michala Orechovského 

 

Bod 3. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga požiadal poslanca Ing. Štefana Vasiľa, aby prečítal 

Uznesenie č. 5/2023 z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanec Ing. Štefan Vasiľ prečítal celé znenie prijatého Uznesenia č. 5/2023 

z predchádzajúceho zasadnutia.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

 

Bod 4. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

s vypracovanou tabuľkou interpelácií poslancov, ktoré od 1. zasadnutia podávali. Zoradené sú 

podľa dátumu zasadnutí, mena poslanca, ktorý interpeláciu predložil a taktiež v akom stave je 

daná interpelácia, či už sa realizuje alebo bola zrealizovaná.  

 

Tabuľku s interpeláciami zaslal starosta obce JUDr. Jozef Mačuga poslancom na 

skontrolovanie, či to môže byť v takejto forme a následne by pred každým zasadnutím poslal 

aktualizovanú tabuľku.  

 

Nikto z prítomných poslancov nemal k tomuto bodu žiadne pripomienky, táto forma 

vyhodnocovania interpelácií je vyhovujúca.  

  

Bod 5. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga požiadal predsedov jednotlivých komisií, aby predniesli 

svoje správy v prípade, že komisia zasadala.  

 

Komisia na ochranu verejného záujmu 

Predseda RNDr. Ján Kundľa dodal, že komisia nemala zasadnutie.  

 

Komisia pre živelné pohromy a ochranu životného prostredia 

Predseda Mgr. Jozef Michňa dodal, že komisia nemala zasadnutie. 

 

Komisia pre výstavbu, financie a strategický rozvoj obce 

Predseda Ing. Štefan Vasiľ dodal, že komisia mala naplánované zasadnutie, avšak kvôli 

nepriaznivému počasiu to bolo zrušené. 
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Komisia pre školstvo, vzdelávanie, šport a kultúru 

Predseda Michal Orechovský dodal, že komisia mala zasadnutie kvôli festivalu „Na švatoho 

Jána“. Taktiež dodal, že sa rozprávali, že nadstavba v základnej škole má podlahu vo veľmi 

zlom stave, je potrebné ju opraviť alebo vymeniť, je potrebné osloviť firmy, aby zaslali 

cenové ponuky.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že na moderovanie podujatia oslovili Mariannu 

Železnú, s ktorou sme už spolupracovali a boli spokojní,  taktiež oslovil niekoľko folklórnych 

súborov ako Voľanka Volica, Rozmarija, Šambrinci, Barvinok, Poľana, Dynamix. Ozvučenie 

podujatia by chcel realizovať prostredníctvom firmy, ktorá bola minulý rok, ešte sa mu však 

nevyjadrili. Je potrebné vybaviť aj prenájom TOI TOI, keďže šatne majú nevyhovujúce wc, 

taktiež je potrebné riešiť stan v prípade dažďa.  

 

Poslanec Ján Compeľ dodal, či by nebolo vhodné niečo aj pre deti, nejaký detský program.  

 

Poslanec Ing. Štefan Vasiľ dodal, že je potrebné osloviť napríklad folklórny súbor Ľubovňan 

alebo Vrchovina.  A taktiež je potrebné si dobre premyslieť rozmiestnenie stánkov 

s občerstvením. 

 

Poslanec Ján Compeľ k tomu dodal, že je potrebné sa zamyslieť aj nad elektrinou, bude 

potrebné riešiť krátkodobý odber, aby nedošlo zas k výpadkom, ako boli minulý rok, keď sme 

mali veľký odber a nestíhalo to.  

 

Poslanec Michal Orechovský ešte dodal, že p. Kaleta poslal cenovú ponuku na elektrické 

otváranie okien v telocvični.  

 

Poslanec Ing. Štefan Vasiľ sa ešte spýtal na osadenie kamery pred prevádzku Family Caffe. 

 

Poslanec Radoslav Mačuga k tomu dodal, že momentálne sa ešte kamera neosádzala, keďže 

v obci bude prebiehať 4.etapa výmeny elektrických stĺpov, presne v tejto časti obce.  

 

Rada školy 

Predseda RNDr. Ján Kundľa uvádza, že síce vzhľadom na pandémiu covid-19 nemohli deti 

chodiť do školy, učili sa len online. Monitoring bude bližšie analyzovaný, keď budú 

zverejnené oficiálne výsledky. Spracuje materiál a bude to hlavná téma na júnovom zasadnutí 

Rady školy.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že mali stretnutie starostov, ktorí patria pod náš  

spoločný školský úrad, ktorý má sídlo v Ľubotíne a vedúcim je p. Mokriš. Spoločný školský 

úrad má plniť úlohy ako metodické poradenstvo, kontrolná činnosť v oblasti výchovy 

a vzdelávania, školského stravovania a podobne. Pán Mokriš je toho času PN, úrad nemá 

vedúceho a nevykonáva činnosť.  

 

Poslanec RNDr. Ján Kundľa taktiež dodal, že tento rok nás čakajú voľby nového riaditeľa/ky 

ZŠ s MŠ Jakubany, preto je potrebné zverejniť Vyhlásenie o výberovom konaní čo možno 

najskôr.  

 

Poslanec Michal Orechovský dodal, že Oznámenie o vyhlásení výberového konania na 

funkciu riaditeľa/ky školy musí byť vyvesené minimálne na 21 dní.  Tiež súhlasí s najskorším 

možným termínom vyhlásenia výberového konania z dôvodu, aby voľby prebehli ešte pred 

začiatkom letných prázdnin.   
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Poslanec Ing. Štefan Vasiľ dodal, že ho zaujímajú výsledky našich žiakov v monitore 

v porovnaní so slovenskými výsledkami, percentuálna úspešnosť.  

 

Poslanca Radoslava Mačugu tiež zaujímajú výsledky našich žiakov.    

 

Bod 6. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga predniesol poslancom obecného zastupiteľstva potrebu 

prijatia Dodatku k Všeobecne záväznému nariadeniu o výške príspevku zákonného zástupcu 

na úhradu nákladov na nákup potravín, výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o 

podmienkach úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Jakubany 

z dôvodu, že od 01.05.2023 prichádzajú znova „obedy zadarmo“.  

 

Materiál bol poslancom zaslaný pred zasadnutím obecného zastupiteľstva na preštudovanie.  

 

Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli, ako aj na webovom sídle 

obce v zákonom stanovenej lehote po dobu 15 dní (11. 04. 2023 - 26. 04. 2023). 

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga prečítal znenie VZN a následne k tomuto bodu otvoril 

rozpravu.  

 

Poslanec Michal Orechovský upravil len jednu sumu v tabuľke pri MŠ, inak skonštatoval, že 

je to v poriadku.  

 

Nikto z prítomných poslancov nemal už k tomuto bodu žiadne pripomienky, a preto nechal 

starosta obce JUDr. Jozef Mačuga o tomto bode hlasovať.  

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 o výške 

príspevku zákonného zástupcu na úhradu nákladov na nákup potravín, výške príspevku na 

úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Jakubany 

  

Bod 7. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so 

žiadosťou od Humanitarian n. o., ktorý požadujú na 1 občana obce, ktorý je umiestnený v ich 

zariadení EON (ekonomicky oprávnené náklady) v sume 320,00 €/mesiac/občan. Dodal, že ak 

obec nepodpíše zmluvu o poskytovaní tejto sumy, budú nútení obrátiť sa na súd. Keďže podľa 

aktualizácie zákona č. 448/2008 o sociálnych službách musí obec prispievať na ekonomicky 

oprávnené náklady, spojené s umiestnením svojho občana v zariadení, bez ohľadu na jeho 

rodinu alebo majetok. Dodal, že by sa možno vedeli dohodnúť na nižšej sume ako je 320,00 

€, avšak tiež majú určené limity.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

 

Poslanec Ján  Compeľ dodal, že asi bude potrebné schváliť aspoň tých 150,00 € na osobu. 
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Poslanec RNDr. Ján Kundľa dodal, že oni sú združení v nejakej Asociácii, ktorá im určuje 

pravidlá.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že sa o tom viacerí starostovia rozprávali, taktiež 

čakajú na usmernenie z ĽRZ a ZMOSu, ako majú ďalej pokračovať. 

 

Poslanci nesúhlasia s navrhnutou sumou na 1 občana. 

 

Nikto z prítomných poslancov už nemal k tomuto bodu pripomienky, a tak nechal starosta 

obce JUDr. Jozef Mačuga o tomto bode hlasovať. 

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s poskytnutím finančného príspevku na prevádzku za 

poskytovanie sociálnej služby pre občana obce Jakubany umiestneného v Zariadení pre 

seniorov, Senior Residence, 065 02 Vyšné Ružbachy 125, na kalendárny rok 2023 s výškou 

poplatku 150,00€/osoba/mesiac 

 

Bod 8. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga predniesol poslancom obecného zastupiteľstva informáciu 

o podpísaní zmluvy o budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena kvôli rozšíreniu elektriny 

v lokalite Carinka. Pripojovací poplatok uhradí obec. Následne prečítal znenie zmluvy.  

  

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

 

Nikto z prítomných poslancov už nemal k tomuto bodu pripomienky, a tak nechal o tomto 

bode hlasovať. 

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení 

vecného bremena na stavbu Jakubany, IBV Carinka – VN, VNR, TS, NN v prospech 

oprávneného z vecného bremena Východoslovenská distribučná, a. s., mlynská 31, 042 91 

Košice, IČO 36599361 

  

Bod 9. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga predniesol poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť o 

odpredaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce, p. Marián Mačuga, trvale bytom 

Jakubany 4. Ide o odpredaj parcelu, ktorá je súčasťou dvora pri rodinnom dome žiadateľa. 

Ten ju užívajú spoločne so svojimi právnymi predchodcami ako súčasť ich pozemku a spolu 

tvoria neoddeliteľnú súčasť. 

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga otvoril k tomuto bodu rozpravu. Nikto z prítomných 

poslancov nemal k tomuto bodu žiadne pripomienky, a tak nechal o tomto bode hlasovať. 
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Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne zverejnenie zámeru odpredaja nehnuteľného 

majetku z dôvodu hodného prípadu osobitného zreteľa, a to KN – C parc. č. 1994/2, orná 

pôda, o výmere 142 m2, vedená na LV 3339, k. ú. Jakubany, v prospech Marián Mačuga, rod. 

Mačuga, trvale bytom Jakubany 4, 065 12 Jakubany 

 

Obec odpredáva pozemok KN-C parc. č. 1994/2 o výmere 142 m2 za kúpnu sumu 10,00 €/m2, 

spolu za 1420,00 €. 

 

Dôvod hodný prípadu osobitného zreteľa:  

Predmetná parcela sa nachádza pri rodinnom dome žiadateľa a tvorí jeho neoddeliteľnú 

súčasť. Žiadateľ uvedenú parcelu dlhodobo nerušene užíva spolu so svojimi právnymi 

predchodcami ako súčasť dvora pri rodinnom dome.   

 

Bod 10. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga mal v bode Rôzne pripravené nasledujúce informácie : 

 

a) Návleky na banketové stoličky – boli oslovené viaceré firmy, urobil sa prieskum 

trhu, boli nám zaslané aj vzorky od firmy, cez ktorú sme zakúpili aj obrusy do KD, 

čiže vieme porovnať kvalitu. Na ukážku máme 3 druhy návlekov, ktoré sme nasadili 

na stoličky, aby bolo vidieť ako ukážu na banketovej stoličke.  

 

Poslanci sa zhodli na variante č. 3 , ktorý bol najkvalitnejší aj najkrajší. 

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga otvoril k tomuto bodu rozpravu. Nikto z prítomných 

poslancov nemal k tomuto bodu žiadne pripomienky, a tak nechal o tomto bode hlasovať. 

 

Za: 5 (Ján Compeľ, RNDr. Ján Kundľa, Radoslav Mačuga, Michal Orechovský, Ing. 

Štefan Vasiľ) 

Proti: 0            

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednomyseľne zakúpenie elastických bielych návlekov na 

banketové stoličky v sále KD v počte 320 ks od spoločnosti HRD Slovakia s.r.o., ul. Olešná 

520, 023 57 Olešná pri Čadci, IČO: 46611045 

  

Bod 11. 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga prenechal priestor na interpelácie poslancov. 

 

Interpelácie poslancov   

 

Poslanec Radoslav Mačuga 

Chcel by upozorniť na zámkovú dlažbu pri Dome smútku, ktorá sa po zemných prácach 

nedala do pôvodného stavu.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že bude potrebné terén pekne zarovnať, aby tam 

neostali nerovnosti.  
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Poslanec Michal Orechovský  

Chcel by sa spýtať na zateplenie telocvične ZŠ s MŠ. Taktiež by chcel upozorniť, aby 

pracovníci aktivačnej činnosti vyčistili aj zámkovú dlažbu pri parku a pošte, keďže sa tam 

rozrastá burina. Taktiež by chcel upozorniť, aby sa už začal riešiť plagát na folklórne 

slávnosti „Na švatoho Jána“. A chcel by sa opýtať, či sa už riešilo zakúpenie stanu, ktorý by 

sa mohol použiť na tieto slávnosti.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že aktivačná pôjde v blízkej dobe kosiť aj park 

a okolie, objedná sa postrek na burinu. Folklórne slávnosti sú v štádiu riešenia, ceny stanov 

pozeral, avšak tie také lepšie a s väčšou kapacitou už musia mať zaškoleného pracovníka na 

jeho stavbu kvôli bezpečnosti.  

 

 

Poslanec RNDr. Ján Kundľa 

Chcel by upozorniť na čistenie potoka Šmidovec, sita a taktiež na potok pri rodinnom dome p. 

Firču na Vyšnej Rovni, tam je v hroznom stave aj zábradlie okolo tohto potoka. Taktiež by 

chcel poprosiť starostu obce o zaslanie projektovej dokumentácie k projektu Fotovoltaiky.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že p. Regrut už má naplánované čistenie, keďže 

potrebuje k sebe ešte jedného pracovníka na obsluhu nákladného auta, ktoré vynáša tento 

odpad. Projektovú dokumentáciu zašle dodatočne. A potok pri dome p. Firču dá vyčistiť, ale 

len v úseku kde nie je nič posedené, aby sa nepoškodila úroda a s opravou zábradlia a lávky 

sa začne v dohľadnej dobe.  

 

 

Poslanec Ing. Štefan Vasiľ 

Chcel by znova upozorniť na betónové panely pri rodinnom dome p. Vargu, aby sa trochu 

viac posunuli od seba, sú príliš blízko a je náročné prechádzať okolo nich napríklad 

s traktorom.  

 

 

Poslanec  Ján Compeľ 

Chcel by upozorniť na zamykanie cintorína, keďže sa stále opakuje rušenie nočného pokoja 

a vandalizmus. A taktiež by chcel upozorniť na výtlky cestou na obecný úrad, aj na zadnej 

ulici pri p. Haladejovi, je potrebné ich zaasfaltovať.  

 

Starosta obce JUDr. Jozef Mačuga dodal, že už telefonoval s firmou JUNO, ktorej povedal 

niektoré miesta a úseky v obci, tieto budú následne opravovať.  
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Bod 15. 

Nakoľko bol program zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce JUDr. 

Jozef Mačuga poďakoval prítomným poslancom za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Simona Kolčáková, podpísaná 

 

Overovatelia zápisnice:  

Radoslav Mačuga, podpísaný  

 

Michal Orechovský, podpísaný 

 

 

V Jakubanoch, dňa  27. 04. 2023      

 

 

  

 

 

JUDr. Jozef Mačuga, podpísaný 

                   starosta obce  

               


